

Referat DL-møde 15. september 2022

• Grenkontakter

Efter Gå-sammen-dagen hos juniorerne virkede som en succes, men det ikke ses af grupperne, at DL ikke skal arrangere yderligere møder for grenene, skal listen af grenkontakterne, der fungerer som ankerperson, skal opdateres. Vil Mai kontakte de umiddelbare grenkontakter og undersøge, om de endnu er grenkontakter? Det ses desuden gerne, at grupperne henvender sig til divisionen, hvis en grenkontakt afvikles af en anden.

• Punkter til GL-mødet

- Grupperunde - status? - hvad skylder udskiftning i bestyrelser?
- Præsentation af Gilderne
- Opsamling af SL - borde/bænke og telt?
- Evaluering af Lederdagen
- Nyt fra Øghaven
- 'Giv en hånd'-kampagnen og forælderubrikker i Medlemsservice
- Opdatering af KRM-deltagere på Medlemsservice

• Udviklingsplan

Lederarrangementet har været med til at styrke lederfællesskabet på tværs af grupper og skaber basis for netværksarbejde, hvilket også bidrager til fastholdelsen af frivillige. Der blev endvidere afholdt et kasserermøde i foråret, og endnu et afholdes igen i efteråret. Det samme kunne eventuelt gøres med gruppernes formænd. Karin og Gitte vil gerne facilitere et sådant netværksmøde for formændene. Ellers følges udviklingsplanen generelt godt.

• Lederdagen

Der var pludselige afbud samt fremmødende, hvilket kunne løses let takket Karins gode forarbejde med patruljerne. Alt kørte også flydende rent teknisk og administrativt. Der var en fejl med Thrighallernes system, så flere kort blev overtrukket, men dette kan ikke være DL's ansvar. Der var seks spisekort tilbage, som Karin har købt af divisionen. Generelt virkede folk meget tilfredse, og formattet fungerede godt. Der kom et underskud, men pengene kan muligvis findes ved lederuddannelse og/eller korpssrådsmødet.

• 2. Sct. Georg Gilde-møde

Gitte var inviteret til møde hos 2. Gilde. De meddeler, at de føler sig mere og mere adskilt fra vores grupper. Der er seks gilder, og vi er 12 grupper, så de kan eventuelt være ét gilde som kontakt til to grupper. Videre kan gilderne eventuelt lave videomateriale, der kan lægges op på vores Kong Knud Facebook-side, hvor de kan fortælle, hvem de er, og hvad de kan tilbyde. Yderligere vil Mai inviterer Jack fra 2. Gilde samt én fra 4. Gilde til GL-mødet som repræsentanter for Sct. Georg Gilderne i Odense.



- **Øghaven**

Øghavegruppen er nået til at søge penge. Budgettet er på 1.080.000 kr. og Friluftsrådet har bidraget med 350.000 kr. Der søges fortsat fonde.

- **Næste møde**

Næste møde (julefrokost) bliver holdt hos Karin på Lille Klaus 3 enten d. 30. november eller d. 6. december.

- **Eventuelt**

Karin arbejder videre på at få afrundet regnskabet fra Rasmus Rask.

DL vil gerne afholde et Forkorpsrådsmøde på Beravænget 26 i starten af november for Kong Knud Division. Dette planlægges imidlertid.